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Paikkarin torppa 

- Harri Viita esitteli suunnitelmiaan lammasaitaukseksi sekä -suojaksi. Lampaille varattu alue 
on nyk. viljakuivurin edustalla. Täksi kesäksi olisi mahdollisuus saada kolme nuorta pässiä. 
Aita vaihtoehtoina ovat joko kiinteä nukuaita tai verkkoaita. Lupasin selvittää asiaa 
rakennushistorian osaston kanssa. (Siirrettävä verkkoaita rakenteilla) 

- Harri pyysi käyttöönsä tonttikanto ja. Hän on aloittanut jo alueen siivouksen (paljon 
rautaromujätettä metsän kätköissä sekä ulkorakennusten takana). (Anita ja Pirkko Kivikari 
menevät 22.6. tutustumaan alueeseen uusien karttojen kanssa) 

- Harri kysyi myös lupaa rakentaa ikkunat yleisökäymälöihin. Nykyisin valo tulee eteisestä 
pienten ikkunoiden kautta. Mielestäni sähkövalaistuksen asentaminen on parempi vaihtoehto, 
koska käymälöiden takaseinä on hyvin pimeä- ikkunoiden kautta tuleva valo ei 
todennäköisesti riitä sateisina päivinä eikä syyskuussa. 

- tutustuin myös Sampo-teatterin näyttämöalueeseen, joka on yllättävän laaja. Millainen 
sopimus on tehty alueen käytöstä?? Martat olivat raivanneet hyvin raskaalla kädellä 
lähi ympäristöä- tavoitteena näkymä järvelle. Alue on siivoton- kaikki kaadetut puut ja 
pensaat ovat paikallaan- mahdotonta kulkea metsässä. Harri on aloittanut puiden raivauksen, 
mutta urakka on suuri. Hän ei ehdi museo- ja kahvilatoiminnan takia raivaustyöhön kuin 
illalla ja varhain aamulla. Mielestäni urakka on niin suuri, että siitä pitäisi maksaa 
erilliskorvaus tai velvoittaamartatkorjaamaan jälkensä. (Anita ja juristi selvittävät asiaa 
paikanpäällä 22.6.) 

- alueelle tarvitaan "Leiriytyminen kielletty" - merldd. 

-Harri rakentaa pienen "hiekkalaatikon" tupakoitsijoille- tupakantumppeja on ympäri pihaa 

- Harri kunnostaa pihapenkit 

PukkiJan kartanomuseo 

Korjauksista 
- ajokalumuseon ovet on maalattu ja ikkunat valmistuvat vko 24. Korjausmiehet olivat jo 
aloittaneet myös päärakennuksen ikkunoiden korjauksen- aikaisemmin ikkunat on maalattu 
umpeen, jolloin sisätilojen tuulettaminen on ollut mahdotonta. Asia korjaantuu nyt. 
Kuudessatoista alakerran ikkunassa on lasissa säröjä. Onko vanhaa lasia ikkunoiden 
korjaamiseksi??(Pukkilassa ei ole) Korjaajien työpaja on vanhassa päärakennuksessa. 
(Vanhan päärakennuksen rännit uusittu- pitäisikö ne maalata? Louhisaaresta tullut vanhaa 
ikkunalasia (osa liian pieniä)- Reino lupasi kysyä Louhisaaresta isompia ikkunaruutuja. 




